

Gang Hu, PhD, CFA

Associate Professor, School of Accounting and Finance, Hong Kong Polytechnic University
Executive Editor, *China Accounting and Finance Review* (CAFR)

Gang Hu (<http://ganghu.org>) is an Associate Professor at School of Accounting and Finance, Hong Kong Polytechnic University. Dr. Hu specializes in the study of institutional investors and trading, corporate finance and financial intermediation, IPOs, SEOs and VCs, and accounting. His research has been presented at such leading academic conferences as NBER, AFA, WFA, AAA, and FARS Mid-Year meetings. He has received research grants from Yale, INQUIRE, Morgan Stanley, and NYSE. He has won several research awards including the WFA NASDAQ Award, 1st Prize at the Chicago Quantitative Alliance (CQA) academic competition, and best paper awards from Eastern Finance Association, Asian Finance Association, World Accounting and Finance Conference, and Collier Institute of Venture.

Dr. Hu serves as the Executive Editor of *China Accounting and Finance Review* (CAFR) and a Special Issue Guest Editor for *Journal of Corporate Finance* (JCF). He has published his research widely in academic journals, practitioner journals, and books, including *Review of Financial Studies*, *Journal of Financial Economics*, *Journal of Financial and Quantitative Analysis*, *Journal of Corporate Finance*, *Journal of Financial Markets*, *Journal of Financial Intermediation*, *Journal of Accounting, Auditing and Finance*, *Journal of Business Finance and Accounting*, *Journal of Financial Research*, *Financial Analyst Journal*, and a book chapter published by *Brookings Institution*.

Prior to joining PolyU, Dr. Hu was an Associate Professor of Finance at Babson College. During sabbatical from Babson, Dr. Hu served as an expert for securities fraud class-action litigation cases involving Chinese Reverse Merger companies delisted from U.S. markets. Before pursuing an academic career, Dr. Hu worked as a Quantitative Trade Analyst at Fidelity Management & Research Company's Global Equity Trading group. He holds a Ph.D. in Finance from Boston College and a B.E. in System Engineering from Tianjin University. He is a CFA charter holder.

胡昱 博士、注册金融分析师
香港理工大学 会计及金融学院 副教授
《中国会计与财务研究》 执行编辑

胡昱博士，现任香港理工大学会计及金融学院副教授。胡博士的主要研究方向包括机构投资者、股票交易、公司财务及会计。研究论文曾参加多个国际顶级学术会议，包括 NBER、AFA、WFA、AAA、FARS Mid-Year 等。曾获来自耶鲁大学、摩根士丹利、纽约证券交易所等机构的研究资助。他的科研曾多次获奖，包括 WFA 纳斯达克奖、芝加哥数量联盟（CQA）学术竞赛第一名、美国东部金融协会及亚洲金融协会等最佳论文奖项。

胡博士现任《中国会计与财务研究》(CAFR) 执行编辑。他的科研成果广泛发表于学术期刊、业界期刊及书籍，包括 *Review of Financial Studies* (RFS), *Journal of Financial Economics* (JFE), *Journal of Financial and Quantitative Analysis* (JFQA) 等国际顶级金融学术期刊。

加入香港理工大学前，胡博士曾任百森商学院 (Babson College) 金融系副教授及终身教授。胡博士也曾在美国为证券欺诈集体诉讼案件担任专家证人，涉及从美国退市的中国借壳上市公司。学术生涯之前，胡博士曾担任富达基金 (Fidelity Investments) 数量交易分析师。

胡博士 1996 年毕业于天津大学系统工程专业，2003 年获注册金融分析师 (CFA) 证书，2005 年获波士顿学院 (Boston College) 金融博士学位。